

(2) Any unexpended balance of the band grant shall be refunded to the Receiver General for Canada on March 31 following the date of the closing of the camp.

(G) (PC 1983-5/2832 of 15 Sep 83 and CP 1984-5/308 of 26 Jan 84)
(1 Apr 83)

(7.23 – 7.29: NOT ALLOCATED)

Section 4 – Loss or Theft of Public Funds

7.30 – LOSS OR THEFT OF PUBLIC FUNDS

(1) When a cadet instructor, civilian instructor or cadet discovers a loss, theft or deficiency of public funds, he or she shall report the matter immediately to the commanding officer of the cadet corps.

(2) The commanding officer shall, immediately on receipt of the report mentioned in (1) of this article, report the loss, theft or deficiency to the appropriate region commander.

(G)

(7.31 – 7.99: NOT ALLOCATED)

(2) Toute solde non dépensé de la subvention d'entretien à une musique doit être remboursé au Receveur général du Canada le 31 mars suivant la date de la clôture du camp.

(G) (CP 1983-5/2832 du 15 septembre 1983 et CP 1984-5/308 du 26 janvier 1984)
(1^{er} avril 1983)

(7.23 à 7.29: DISPONIBLES)

Section 4 – Perte ou vol de fonds publics

7.30 – PERTE OU VOL DE FONDS PUBLICS

(1) Un instructeur de cadets, un instructeur civil ou un cadet qui découvre la perte, le vol ou un déficit de fonds publics, doit le signaler immédiatement au commandant du corps de cadets.

(2) Le commandant doit, dès qu'il reçoit l'avis mentionné au paragraphe (1) du présent article, signaler au commandant de la région concernée, cette perte, ce vol ou ce déficit.

(G)

(7.31 à 7.99: DISPONIBLES)